
 
 

Referat frå styremøte måndag 31. august 2020 kl 20.00  
 

Ane opna møtet 

Til stades:  

Ane S. Holm (2020-2021) 

Åsbjørg Hægeland (2019-2020) 

Sigrun Lønning Solvang (2019-2020) 

 

 

Sak 22/20:  Godkjenning av referat frå styremøtet 5.mai 2020 

Referatet vart godkjent utan merknadar 

 

Sak 23/20:  Gjennomgang av haustens program og rutinar for matservering 
Vi gjekk gjennom lista over sundagstreff denne hausten. Vi tidfesta også 2 songkveldar dette 

semesteret som styret har ansvaret for. 

Vi laga rutinar for matserveringa framover: 

Matservering på sundagstreff med smittevernsreglar knytt til korona 

• Alle må vaske hender / bruke anti-bac før måltidet. 

• Vi bruker ikkje kveldsmat med buffè der alle forsyner seg sjølv. 

• Dei matansvarlege veljer meny som kan enkelt serverast av ein-to personar.  

Forslag: pølser i brød, suppe, påsmurte rundstykker, bollar, pizzabollar e.l.  

Menyen blir planlagt og kunngjort på førehand slik at det er enklare å forhalde seg til for 

matallergikarar. 

• Dei matansvarlege handlar inn og legg ut for utgiftene. Dei fyller ut «Utleggskjema» (står i 

møteleiarpermen i møtesalen) og får på den måten refundert pengar. Vi lar maten vere 

gratis. 

 

Sak 24/20:  Besøk av menighetsrådgjevar  

Sigrun L. Solvang tek kontakt med Anne Margrethe Mandt-Anfindsen og inviterer henne til eit nytt 

møte med styret i laupet av hausten. 

 



  

Sak 25/20:  Eventuelt    

Ane refererte frå møte i fellesmøtekomiteen. 

Nytt skjema for utlegg og talarhonorar er på plass. 

Neste styremøte blir onsdag 11. november. 

 

   

Åsbjørg Hægeland, sekretær 

 

 


